
Svarnotat Klima-, Miljø- og Teknikudvalget 14.08.2023 
Kristina E. Young (H) vedr. sikre skoleveje på 
Høvedstensvej 
 

 

 

 

Spørgsmål 
På Klima-, Miljø- og Teknikudvalgets møde den 14. august 2023 spurgte 

Kristina E. Young (H) til to forhold vedr. sikre skoleveje på Høvedstensvej. 

Har administrationen hørt om problemer med parkerede biler på 

Kirkegården og cyklister? 

Og er det hensigtsmæssigt, at bussen med børn til E-klasserne sættes af 

på vejbanen? 

 
 
Svar 
 

Administrationen har ikke hørt om eller modtaget spørgsmål omkring 

parkerede biler på kirkegårdens parkeringsplads. Administrationen har 

heller ikke hørt om udfordringer for cyklister. 

 

Administrationen er enig i at, den nuværende placering af bus med børn til 

E-klasserne ikke er optimal. Det var imidlertid det bedste sted der var 

muligt i planlægningsfasen. Efterfølgende er der opstået en mulighed for at 

bus kører ad Bibliotekvej og ned langs HBC-hallen. Her er der umiddelbart 

god plads.  
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